



**WAIVER OF STAY OF EXECUTION
OF SENTENCE**
放弃暂缓执行判决

Mag. Dist. No: 权威地方法院案号:
MDJ Name: MDJ 姓名:
Address: 地址:
Telephone: 电话:

Commonwealth of Pennsylvania
Pennsylvania 联邦
v.
诉

Docket No:
案卷号:
Case Filed:
提交案件:

I, _____, understand that in all summary cases in which a sentence of imprisonment has been imposed, execution of the sentence shall be stayed until the time for appeal expires pursuant to Pa.R.Crim.P.461(A).	本人 _____ 明白, 根据 Pa.R.Crim.P.461(A) 规定, 在所有已经判处监禁的简易案件中, 应暂缓执行判决, 直至上诉期限届满。
I, _____, understand that in any summary cases in which a notice of appeal is filed, the execution of sentence shall be stayed pursuant to Pa.R.Crim.P.461(B).	本人 _____ 明白, 根据 Pa.R.Crim.P.461(B) 规定, 在所有提交上诉通知的简易案件中, 应暂缓执行判决。
I, _____, have waived my right to counsel as provided for in Pa.R.Crim.P.121.	本人 _____ 放弃 Pa.R.Crim.P.121 规定的律师协助之权利。
I knowingly, voluntarily, and intelligently waive the stay of execution of sentence provided for in Pa.R.Crim.P.461.	本人在知情前提下, 自愿明智地放弃 Pa.R.Crim.P.461 规定的暂缓执行判决之权利。
I certify that this filing complies with the provisions of the Case Records Public Access Policy of the Unified Judicial System of Pennsylvania that require filing confidential information and documents differently than non-confidential information and documents.	本人证明, 此次提交遵守《Pennsylvania 统一司法系统案件记录公开访问政策》的规定, 该项政策要求机密信息和文件的提交方式与非机密信息和文件的提交方式不同。

(Signature of Defendant)
(被告签名)

(Date)
(日期)

